
Protokół nr 53/2013

posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 18 listopada 2013 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia:

1. Stawki opłat za wodę.
2. Dyskusja na temat nowej aranżacji pl. Bł. Bojanowskiego.
3. Dyskusja na temat przyszłości budynku „Domu Włodarza”
4. Dyskusja nad planami przystąpienia do dokumentu :”Hierarchizacja budowy ulic w 

mięście Luboń” .
5. Sprawy bieżące.

Ad. 1
Przedstawiciele Aqanetu; pani Ziemkiewicz-Raduła oraz pan Andrzejewski, przedstawili komisji 
plan taryfowy za dostarczanie wody oraz odbiór ścieków z terenu miasta Luboń. Plan ten 
zakłada podwyżki w skali: 6% w roku 2013, 6% w roku 2014, 5% w roku 2015, 4% w roku 2016, 
4% w roku 2017, a wynika z planów inwestycyjnych Aqanetu. Plan taryfowy ma być przyjęty w 
formie uchwały przez Radę Miasta. Konstrukcja uchwały nie umożliwia Radzie negocjacji 
stawek opłat. W razie odrzucenia przez Radę uchwały – miasto Luboń byłoby zmuszone do 
wyrównania różnicy między wyliczonymi stawkami przez Aqanet. 
Między radnymi wynikła dyskusja. Radni byli zaskoczeni, że przedstawia się im projekt uchwały,
na który nie maja wpływu.
  

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjecie projektu uchwały w sprawie planu
taryfowego za pobór wody i odprowadzania ścieków.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  8 radnych.

Nieobecny/na radny :   R.Mania, J.Mączkowiak, 

Za                                           –  0 radnych

przeciw           –  1 radnych

wstrzymało się od głosu          –  7 radnych

komisja nie wydała pozytywnej opinii.

Ad. 2

Radny Kędra złożył na komisji wniosek (zał. Nr 2) w sprawie przeniesienia pomnika „Znicz Pamieci i 
Pokoju”. Koncepcje przeniesienia pomnika oraz budowy „Ławeczki bł. E.Bojanowskiego”, zreferował 
burmistrz Marek. Przewodniczący Bielawski odczytał stanowisko radnego Dworaczyka 9zał. Nr 3)

WNIOSEK



Komisja komunalna wstrzymuje się z podjęciem ostatecznej decyzji co do przyszłej aranżacji pl.
Bł. E. Bojanowskiego, do chwili przedstawienia przez burmistrza Marka, koncepcji 
zagospodarowania Placu.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjecie wniosku

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  8 radnych.

Nieobecny/na radny :   R.Mania, J.Mączkowiak, 

Za                                           –  8 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

komisja przyjęła wniosek.

Ad. 3
W dniu 8 listopada wybrano ofertę na koncepcje budowy nowego „Domu Włodarza”. 
Procedura odwleka się w czasie, z powodu odwołania jednej z firm uczestniczących w 
przetargu. Po zakończeniu procedur, burmistrz Marek, przewiduje zatwierdzenie koncepcji na 
dzień 2 stycznia 2014 roku, które będzie skutkować dalszymi pracami projektowymi oraz 
wykonawczymi.
Między radnymi wywiązała się dyskusja. Burmistrz Marek udowadniał, że inwestycja ta, jest dla
miasta zasadna.
Radna Frąckowiak w kontekście zdjęcia środków z budowy Domu Włodarza, na korzyść 
rozbudowy S.P. 1, zapytała dlaczego burmistrz Marek nie wskazuje źródła finansowania tego 
projektu w całości ?

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie stanowisko komisji, by miasto przygotowało
jedynie koncepcję z wstępnym zarysem kosztów na budowę Domu Włodarza.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  8 radnych.

Nieobecny/na radny :   R.Mania, J.Mączkowiak, 

Za                                           –  5 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  3 radnych

komisja przyjęła stanowisko.

Ad. 4
Radna Frąckowiak w tym punkcie, zasugerowała komisji by zrezygnować z prac nad tym 
dokumentem. Motywowała to tym, że skoro dotychczasowa hierarchizacja budowy ulic nigdy 
nie była wiążącym dokumentem w planach budżetowych, a jedynie kierunkiem rozwoju 



urbanistycznego miasta – nie ma konieczności jego odnawiania. Wyraziła obawę, że nowe 
założenia, do aktualizacji hierarchizacji ulic, pozbawią bezpowrotnie nadziei na utwardzenie 
dróg, w starszych rejonach miasta, które do tej pory zajmowały czołowe miejsce w  
hierarchizacji.

WNIOSEK
Komisja komunalna postanowiła przemyśleć do następnego posiedzenia, które kryterium 
będzie decydujące w tym dokumencie.

O godz. 18.55, posiedzenie komisji opuścił radny D.Walczak.
Ad. 5
Przewodniczący Bielawski przedstawił komisji wniosek mieszkańców ul. Nagietkowej (zał. Nr 
4) dot. dofinansowania inwestycji wodociągowej.

Komisja komunalna podtrzymała stanowisko burmistrza, by zarezerwować srodki finansowe na
ta inwestycję w roku 2014. 

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie stanowisko komisji

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  7 radnych.

Nieobecny/na radny :   R.Mania, J.Mączkowiak, D.Walczak

Za                                           –  7 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0  radnych

komisja przyjęła stanowisko.

Przewodniczący

Sekretarz


